
Протокол № 1 
засідання Президії Громадської ради 

при облдержадміністрації 
 

16.04.2013 м. Запоріжжя 
                                                                                                              зал 300 облради  
 
Голова Громадської ради Бабич О.Б. 
 
Секретар Громадської ради Несчотний В.В. 
 

Присутні члени Президії Громадської ради – Межейко В.І., Нікітенко А.С., 
Наметченко О.В., Панченко О.В., Пашков В.В., Солодовник І.В., Глазунов В.В., 
Забава Н.М., голови комітетів Громадської ради – Павленко В.І., Лобанов В.Є., 
Іванченко А.В., Васілічев Ю.Є., Житомирський О.Я., Козодавов С.В., заступник 
голови облдержадміністрації Гамов А.Н., заступник начальника управління з питань 
внутрішньої політики та зв’язків з громадськістю Зубченко О.С., представники 
Департаменту освіти і науки, молоді та спорту облдержадміністрації, журналісти. 

Відсутні – голови комітетів Білан П.А. (лікарняний), Притула О.Л. 
(відрядження). 

 
Порядок денний 
 
1. Про нові соціальні ініціативи Президента України щодо розвитку та 

модернізації системи дитячих спортивних майданчиків 
2. Про розподіл обов’язків між членами Президії Громадської ради 
3. Про взаємодію комітетів Громадської ради із консультативно-дорадчими 

органами при облдержадміністрації 
4. Про роботу комітетів Громадської ради із визначення переліку профільних 

програм  
5. Про планування роботи комітетів Громадської ради 
6. Про проект Концепції реформування системи місцевого самоврядування та 

територіальної організації влади в Україні 
7. Різне 
 
Виступив:  

заступник голови облдержадміністрації Гамов А.М., який привітав членів 
Президії з початком активної роботи Громадської ради та визначив основні 
напрямки взаємодії влади та громадськості на найближчий час, зокрема, широку 
участь громадських організацій у обговоренні та роз’ясненні основних положень 
нових соціальних ініціатив Президента України В.Януковича. 

 
1. Про організаційні питання проведення засідання 

 
 Виступив: Бабич О.Б. із пропозицією відкрити засідання Президії Громадської 

ради, оскільки присутні всі його члени. 
 
 Голосували за пропозицію Бабича О.Б.: 
 «за» - 10, «проти» - 10, «утримались» - 0. 
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 Вирішили: відкрити засідання Президії Громадської ради. 
 

Виступив: Бабич О.Б. із пропозицією взяти за основу та затвердити в цілому 
проект порядку денного, який було роздано при реєстрації.  

 
 Голосували за пропозицію Бабича О.Б.: 
«за» - 10, «проти» - 10, «утримались» - 0. 
 

Вирішили: затвердити таки порядок денний засідання - про нові соціальні 
ініціативи Президента України щодо розвитку та модернізації системи дитячих 
спортивних майданчиків, про розподіл обов’язків між членами Президії 
Громадської ради, про взаємодію комітетів Громадської ради із консультативно-
дорадчими органами при облдержадміністрації, про роботу комітетів Громадської 
ради із визначення переліку профільних програм, про планування роботи комітетів 
Громадської ради, про проект Концепції реформування системи місцевого 
самоврядування та територіальної організації влади в Україні, різне. 
 

2. Про нові соціальні ініціативи Президента України щодо розвитку та 
модернізації системи дитячих спортивних майданчиків 

 
Виступив: заступник директора Департаменту освіти і науки, молоді та спорту 

облдержадміністрації Захарчук В.М. із інформацією про стан та перспективи 
розширення інфраструктури дитячих спортивних майданчиків в області. 

Бабич О.Б., Межейко В.І., Лобанов В.Є., Глазунов В.В. із запитаннями до 
доповідача. 

 
Вирішили: взяти до відома інформацію Захарчука В.М., передати матеріали на 

спільне опрацювання комітетів з питань молоді та спорту, освіти та науки, праці, 
промислової політики та розвитку підприємництва, сприяти залученню 
спонсорської допомоги громадських організацій для модернізації дитячих 
спортивних майданчиків. 

 
3. Про розподіл обов’язків між членами Президії Громадської ради 
 
Виступив: Бабич О.Б. із пропозицією визначитись із загальними принципами 

розподілу обов’язків та закріпленням членів Президії за містами та районами 
області. 

Межейко В.І., Глазунов В.В., Васілічев Ю.Є., Панченко О.В., Нікітенко А.С. із 
міркуваннями та пропозиціями щодо розподілу обов’язків, координації взаємодії 
комітетів Громадської ради, організації листування з підприємствами, установами, 
організаціями, налагодження внутрішньої комунікації тощо. 

Бабич О.Б. із пропозицією доручити секретарю Громадської ради Несчотному 
В.В. до 25.04.2013 підготувати проект розподілу обов’язків між членами Президії 
Громадської ради з урахуванням їх пропозицій. 
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Голосували за пропозицію Бабича О.Б.: 
«за» - 10, «проти» - 10, «утримались» - 0. 

 
Вирішили: доручити секретарю Громадської ради Несчотному В.В. до 25.04.2013 

підготувати проект розподілу обов’язків між членами Президії Громадської ради з 
урахуванням їх пропозицій. 

 
4. Про взаємодію комітетів Громадської ради із консультативно-дорадчими 

органами при облдержадміністрації,  
 

Виступив: Бабич О.Б. із інформацією, що станом на 16.04.2013 до нього ще не 
надходило пропозицій від комітетів щодо введення своїх представників до складу 
консультативно-дорадчих органів при облдержадміністрації. 

Васілічев Ю.Є., Глазунов В.В., Житомирський О.Я., Межейко В.І., Панченко 
О.В., Наметченко О.В. із інформацією про проведену роботу, шляхи участі 
громадськості у контролі за використанням коштів програм обласного бюджету, 
побудови співпраці із громадськими організаціями, представники яких не увійшли 
до складу Громадської ради. 

Бабич О.Б. із пропозицією відкласти розгляд по суті 3,4 та 5 питань порядку 
денного, доручити головам комітетів до 25.04.2013 надати секретарю Громадської 
ради плани роботи комітетів, перелік програм обласного бюджету з предмету 
ведення комітету та список осіб, яких рекомендується ввести до складу 
консультативно-дорадчих органів облдержадміністрації. 

 
Голосували за пропозицію Бабича О.Б.: 
«за» - 10, «проти» - 10, «утримались» - 0. 

 
Вирішили: відкласти розгляд по суті 3,4 та 5 питань порядку денного, доручити 

головам комітетів до 25.04.2013 надати секретарю Громадської ради плани роботи 
комітетів, перелік програм обласного бюджету з предмету ведення комітету та 
список осіб, яких рекомендується ввести до складу консультативно-дорадчих 
органів облдержадміністрації. 

 
4. Про проект Концепції реформування системи місцевого самоврядування 

та територіальної організації влади в Україні 
 
Виступив: Бабич О.Б, який надав коротку характеристику проекту Концепції 

наголосив на її високій суспільній важливості. 
Глазунов В.В., Забава Н.М., Панченко О.В., Межейко В.І. щодо форм, способів 

організації обговорення та його очікуваних результатів. 
Бабич О.Б. із пропозицією передати проект Концепції для подальшого 

обговорення та систематизації пропозицій громадськості до комітету з питань  
економічної політики, освіти і науки. 

 
Голосували за пропозицію Бабича О.Б.: 
«за» - 10, «проти» - 10, «утримались» - 0. 



 4 
Вирішили: передати проект Концепції для подальшого обговорення та 

систематизації пропозицій громадськості до комітету з питань  економічної 
політики, освіти і науки Громадської ради. 

 
5. Різне 
 
Виступив: Зубченко О.С. із інформацією про проведення заходів у рамках 

Всеукраїнського дня благоустрою 20.04.2013 та підготовку Плану обласних заходів 
щодо відзначення 22-ї річниці незалежності України. 

 
Бабич О.Б.: Дякую всім за роботу! Засідання Президії оголошується закритим. 
 
 
 
Голова Громадської ради                                                          О.Б. Бабич 
 
Секретар Громадської ради                                                       В.В. Несчотний 
 


